
INTERPELACJA 

Zielona Góra, 28 kwietnia 2021 r. 

Składający : Aleksandra Mrozek 

Dotyczy: Zakupu robota da Vinci i jego aktualnego wykorzystania. 

 

Pani Marszałek , 

Na XXXI sesji Sejmiku Województwa Lubuskiego skierowałam pytania dotyczące  

wykorzystywania zakupionego przez Województwo Lubuskie robota da Vinci. 

Niestety, odpowiedzi  mnie nie satysfakcjonują i nie niosą przekazu dla mieszkańców 

zainteresowanych ewentualnymi możliwościami korzystania z chirurgii z 

wykorzystaniem najnowocześniejszych narzędzi. W związku z powyższym  

ponawiam pytania i bardzo proszę o precyzyjne odpowiedzi na nie: 

1. Ilu na dzień 28 kwietnia 2021r.  mamy  certyfikowanych operatorów robota da 

Vinci? 

2. Ile trwa szkolenie operatorów kończące się certyfikatem? 

3. Jaki jest koszt szkolenia operatorów? 

4. Czy wycena procedur przez NFZ uwzględnia wszystkie koszty, które generuje 

nowoczesna technologia? Odpowiedź, że jeszcze nie wiemy  bo nie 

korzystamy z robota  nie oznacza , że takich kosztów nie kalkuluje szpital czy 

też nie powinien ich kalkulować. 

5. Ilu lekarzy i jakich specjalizacji zgłosiło chęć pozyskania certyfikatu operatora 

robota da Vinci i jakich specjalności? 

6. Jaki jest realny termin wykonywania zabiegów przy użyciu robota da Vinci? 

                                                                             

 

                                                                                       W oczekiwaniu  na odpowiedź 

                                                                                        Radna Aleksandra Mrozek 


